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Protokół Nr 67/2018 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta Przeworska  

odbytej w dniu 28 maja 2018 r. 
 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji, jak załączona lista obecności oraz Pan 

Leszek Kisiel Burmistrz Miasta Przeworska, Pan Wojciech Superson Zastępca Burmistrza 

Miasta Przeworska, Pani Dorota Jarosz Skarbnik Miasta Przeworska.  

Pan Maciej Szewczyk Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Rady Miasta 

Przeworska Pan Ryszard Łuczyk powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu komisji. 

Powiedział, że tematem komisji będzie zapoznanie się z materiałami na najbliższą sesję Rady 

Miasta Przeworska. Poprosił o przedstawienie Sprawozdania z realizacji ,,Programu 

współpracy Gminy Miejskiej Przeworsk z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2017”- 

prezentacja działalności stowarzyszeń za rok sprawozdawczy. 

Pan Wojciech Superson powiedział, że Burmistrz przygotował pisemne sprawozdanie, 

a na sesje Przewodniczący Rady Miasta zaprosił przedstawicieli organizacji pozarządowych, 

którzy będą przedstawić działalność. 

Przewodniczący komisji poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na rok 2018.  

Pan Wojciech Superson Burmistrz Miasta powiedział, że Dyrektor Szkoły 

Podstawowej Nr 1 zwróciła się z prośbą o zwiększenie planu dochodów i wydatków o kwotę 

3.168 zł. Środki pochodzą z programu Pasch z Goethe-Intitut i zostaną przeznaczone na zakup 

pomocy dydaktycznych na zajęcia organizowane w ramach programu. Natomiast w paragrafie 

2 w związku z wnioskiem o zwiększenie środków Starostwa Powiatowego w Przeworsku na 

realizację zadania ,,Przebudowa drogi i budowa chodnika przy ulicy Misiągiewicza  

w Przeworsku”, proponuje się dokonanie zmian w budżecie miasta na rok 2018 poprzez 

zwiększenie środków finansowych na realizację powyższego zadania o kwotę 21.180 i 50% 

wkład miasta wyniesie 171.180 zł.  

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLIV/387/17 Rady Miasta Przeworska z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego.  

Pan Wojciech Superson powiedział, że projekt tej uchwały jest konsekwencją 

wcześniej podjętej uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta, która przeznaczyła środki na 

zadanie ,,Przebudowa drogi i budowa chodnika przy ulicy Misiągiewicza w Przeworsku”.  

W związku z powyższym proponuje się zabezpieczyć środki do wysokości 171.180 zł na 

realizację ww. zadania.  

Pan Ryszard Łuczyk wyraził zdanie, że nie jest to droga miejska. Przypomniał, że na 

jego osiedlu był budowany plac zabaw przy ul. Dobrej i on apelował o wybudowanie 

ogrodzenia tego placu, bo na plac wchodzą psy, koty, a nawet lisy. Powiedział, że usłyszał, że 

brakuje środków a tutaj dokłada się do drogi nie miejskiej. 

Pan Wojciech Superson stwierdził, że dużo jest potrzeb na terenie miasta, nie tylko to 

ogrodzenie. i trzeba dzielić środki w taki sposób aby zapewnić najpilniejsze potrzeby. 

Oznajmił, że miasto w grudniu ubiegłego roku zobowiązało się przekazać 50% kosztów 

przebudowy chodnika, która służy mieszkańcom miasta, bo to jest chodnik prowadzący do 

szkoły, kościoła, cmentarza, osiedla. Zwrócił się do Pana radnego mówiąc, że nie należy 

podchodzić w ten sposób, że cos się nie zrobiło. Stwierdził, ze w 2018 został wykonany plac 

zabaw, a następnie będzie wykonane ogrodzenie  

Pan Ryszard Łuczyk powiedział, że ogrodzenie musi być zrobione, bo ludzie tego 

chcą. 

Komisja po wysłuchaniu wyjaśnień pozytywnie, wynikiem głosów: za - 4, przeciw – 
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0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XLIV/387/17 Rady Miasta Przeworska z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Przeworskiemu na realizację zadania publicznego, a następnie 

wynikiem głosów: za - 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie ustalenia 

składki członkowskiej w Stowarzyszeniu Miejski Obszar Funkcjonalny Jarosław – 

Przeworsk”. 

Pan Wojciech Superson wyjaśnił, że podjęcie uchwały jest konieczne ze względu na 

potrzebę zapłaty składek członkowskich w Stowarzyszeniu Miejski Obszar Funkcjonalny 

Jarosław – Przeworsk. Składka obliczana będzie wg. danych o liczbie ludności GUS na 

koniec każdego roku w wysokości 2 złotych na mieszkańca. Liczba ludności w Przeworsku 

wg. GUS na koniec 2017r wynosi 15.452.  

Pan Mieczysław Żuk zapytał ile środków wykorzystano z MOF.  

Pan Wojciech Superson odpowiedział, że z projektu Kultura ponad 1.200.000 zł 

środków na modernizację MOK i otoczenia.  

Komisja po wysłuchaniu informacji pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie ustalenia 

składki członkowskiej w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Dorzecze Mleczki”. 

Pan Wojciech Superson wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy ustalenia składki 

członkowskiej w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania „Dorzecze Mleczki”. Według 

danych podanych przez GUS ludność miasta Przeworska na dzień 31.12.2017 r. wynosi  

15 452. Dodał, że składaka została zmniejszona, bo stowarzyszenie otrzymało dotację z UE 

na obsługę.  

 Komisja po wysłuchaniu informacji pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

Pan Wojciech Superson poinformował, że obciążenie nieruchomości służebnością 

przesyłu nastąpi na wniosek firmy: PGE Dystrybucja S.A. Lublin. Wnioskodawca zwrócił się 

do Gminy Miejskiej Przeworsk o udostępnienie działek miejskich o numerach 

ewidencyjnych: 167/1, 167/2, 169/13, 160/3 przy ul. Szpitalna – Pastewnik, w celu 

umieszczenia na działkach urządzeń związanych z przesyłem energii elektrycznej. 

Pan Mieczysław Żuk zapytał co będzie wybudowane przy ul. Szpitalnej. 

Pan Wojciech Superson poinformował, że firma Nivex uzyskała pozwolenie na 

budowę na obiekt usługowo – handlowy.  

Komisja po wysłuchaniu informacji pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

Pan Wojciech Superson poinformował, że obciążenie nieruchomości służebnością 

przesyłu nastąpi na wniosek firmy: PGE Dystrybucja S.A. Lublin. Wnioskodawca zwrócił się 

do Gminy Miejskiej Przeworsk o udostępnienie działek miejskich o numerach 

ewidencyjnych: 2514/3 i 2514/4 przy ul. Wiejskiej, w celu umieszczenia na działkach 

urządzeń związanych z przesyłem energii elektrycznej. 

Komisja po wysłuchaniu informacji pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na przejęcie zadania publicznego - zarządzania przystankami komunikacyjnymi 
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zlokalizowanymi w ciągu drogi wojewódzkiej nr 835 na terenie Gminy Miejskiej Przeworsk.  

Pan Wojciech Superson wyjaśnił, że uchwała jest zmieniana w związku z uwagami 

nadzoru prawnego z Podkarpackiego Urzędu Wojewódzkiego w Rzeszowie. Zmiana dotyczy 

kwestii publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Podkarpackiego. W wersji 

poprzedniej zakładano publikacje uchwały, w wersji obecnej publikacji podlega wzór umowy 

zawartej pomiędzy Gminą Miejską Przeworsk a Podkarpackim Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Rzeszowie.  

Pan Mieczysław Żuk zapytał dlaczego radcy prawni wcześniej nie uzgadniają 

projektów z nadzorem prawnym w Rzeszowie.  

Pan Wojciech Superson odpowiedział, że projekt tej uchwały był przygotowywany na 

wzorze z Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Stwierdził, że każdy prawnik ma 

inne stanowisko. Oznajmił, że nadzór prawny wojewody nie uzgadnia projektów uchwał 

przed ich podjęciem. Poinformował, że w podobne uchwały były publikowane w dziennikach 

urzędowych, a teraz stanowisko się zmieniło i publikują tylko porozumienia.  

Komisja po wysłuchaniu informacji pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw 

– 0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na wprowadzenia do Rejestru Należności Publicznoprawnych danych dłużników oraz 

określenie rodzaju należności pieniężnych Gminy Miejskiej Przeworsk, których dane 

przekazywane są do tego rejestru. 

Pan Wojciech Superson poinformował, że na mocy znowelizowanej ustawy  

o postępowaniu egzekucyjnym w administracji wprowadzano Rejestr Należności 

Publicznoprawnych, który będzie gromadził między innymi informacje o osobach 

zalegających z płatnościami wobec jednostek samorządu terytorialnego. Aby wpisać 

dłużników do tej bazy Rada Gminy musi podjąć stosowną uchwałę. Mając na uwadze zapis 

18 d § 4 ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji, który wskazuje, że jednostka 

samorządu terytorialnego, reprezentowana przez organ wykonawczy, wprowadza do rejestru 

dane, o których mowa w art. 18 b § 2, jeżeli posiada na to zgodę wyrażoną w uchwale Rady 

Gminy, a łączna kwota należności pieniężnych wraz z odsetkami za zwłokę wynosi nie mniej 

niż 5.000,00 zł. Dodał, że uchwala ma być podjęta do 01.06.2018 r.  

Pan Maciej Szewczyk zapytał czy najemca Zajazdu Pastewnik płaci czynsz.  

pan Leszek kisiel odpowiedział, że najemna Zajazdu pod koniec 2017 roku zwrócił się 

o rozłożenie zaległości na raty i je sukcesywnie spłaca. Dodał, że zaległości dalej są.  

Komisja po wysłuchaniu informacji pozytywnie, wynikiem głosów: za - 5, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0 zaopiniowała projekt uchwały w ww. sprawie. 

Kolejno przystąpiono do zapoznania się z projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania wekslowego. 

Pan Wojciech Superson powiedział, że w związku z pozytywnie rozpatrzonym 

wnioskiem o przyznanie pomocy w ramach poddziałania „Wsparcie na wdrażanie operacji w 

ramach strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” objętego PROW na lata 

2014-2020 na zadanie: „Opracowanie i wydanie drukiem dokumentów historycznych dla 

miasta Przeworska w 625 rocznicę nadania praw miejskich”. Gmina Miejska Przeworsk 

została zaproszona do podpisania umowy o dofinansowanie. Jednym z warunków przekazania 

środków w wysokości 31.815 zł przez Samorząd Województwa Podkarpackiego Departament 

Programów Rozwoju Obszarów Wiejskich jest zabezpieczenie wekslem niezupełnym  

in blanco. Przypomniał, że ze środków pozyskanych przez LGD realizowany były jeszcze 

dwa projekty : remont dróg Solarza, Jedności i Długa oraz przygotowany jest przetarg na plac 

zabaw i teren rekreacyjny przy ul. Szpitalnej. 

Pan Maciej Szewczyk poinformował obecnych, że temat z planu pracy 

„Przygotowanie do obchodów Dni Przeworska” będzie analizowany w czerwcu.  
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Zapytał czy wszystkie działania prowadzone są prawidłowo.  

Burmistrz odpowiedział, że tak. Wszystkie przygotowania idą pełna parąH.  

Na tym posiedzenie i protokół zakończono.  

Protokołowała Bogumiła Ptaszyńska…………………………………... 

 

Przewodniczący Komisji 

Spraw Społecznych 

Rady Miasta Przeworska 

 

Maciej Szewczyk 
  

 


